
 

 נהלל –ועד מקומי 

 בחמש השנים האחרונות? היה לנו מה

 הקמנו גן שעשועים חדש במרכז המושב, במהלך שיתוף ציבור.  -

 מרכז הפעילות של נוער נהלל.  –שיפצנו את המחלבה  -

 תיקים, לרבות חדר הבנים.ושיפצנו את מועדון הו -

 במרכז המושב והחזרנו אותו למקום מרכזי וקהילתי. האמפימגרש הכדורסל ואת שיפצנו את  -

 ה ומערך חוגים. ימבנה קהילתי המשמש את מערכת הגנים, המשחקי –שיפצנו את בית נדיה  -

 קידמנו את הצבת הרמזור בכניסה למושב והסדרת התנועה בצומת.  -

לה, בניית הסדרנו את אישורי הבריכה כבריכה יישובית מאושרת, שיפצנו את הבריכה, לרבות הצל -

 , מערכת חשמל ותאורה.מלתחות ושירותיםחדר מכונות , קיוסק, בניית מבנה 

 ת לד חסכוניות ומאירות יותר.ה ברחבי נהלל לתאורוהחלפנו את התאור -

 לכו על הכביש הראשי. ורי לכפר הנוער, כך שהילדים לא יכביש האחמדרכה וקידמנו סלילת  -

 קיימנו מכרז גננים ובחרנו גנן ששיפר את חזות המושב.  -

 קידמנו הכנסת פחי מחזור לאריזות במושב.  -

 החזרנו חובות וייצבנו את התקציב השוטף של הועד.  -

 בניית מבנה נוסף למערכת הגנים. בשלב אישור תכניות להגדלנו את מערכת החינוך לגיל הרך ואנו  -

במרכז )מסלולי אופניים לכל הגילאים( ק ארט מפאפארק פגייסנו תקציב משמעותי לקראת הקמת  -

 . 2019 -בהמושב שיקום 

אנחנו בשלבי תכנון אחרונים לקראת ביצוע קידמנו את פרויקט שיפוץ בית העם, בשיתוף ציבור.  -

 השיפוץ.

 לנוער ותושבי נהלל. כמועדון מוזיקלישישמש שיפצנו את המקלט שבאמפי  -

 מהווה מקום מפגש שבועי לתושבי נהלל.ההקמנו גינה קהילתית בה ארבעים חלקות  -

תחושת הביטחון של ורישתנו נקודות מרכזיות במושב במצלמות אבטחה לחיזוק מינינו רב"ש חדש  -

. החלפנו תת הכוננותיוכ שובייציידנו את מערך צוות החרום ה ומניעת פשיעה וונדליזם.  התושבים

 את שער הכניסה.

 ידמנו פרויקט מחשוב ושמירה של חומרי הארכיון. ק -



 

 מינינו רכזת קהילה לקידום הפעילות הקהילתית במושב.  -

 יזמנו פעילויות תרבות רבות ומגוונות לשלל הגילאים, לאורך השנה.  -

 חיזקנו והגדלנו את מערך המתנדבים בוועדות השונות שמחזיקות את חיי הקהילה במושב.  -

 .ייצבנו את תקציב מערכת החינוךוכמנהלת מערכת חינוך הגיל הרך  קבלנו את חגית ענבר -

 טור לשימוש התושבים במקרה חירום. יררכשנו מכשיר דיפיבל -

אושרו בימים אלו ע"י ש לחנייה, ניקוז, ומדרכות כביש העיגולהרחבת ל השלמנו תכניות עבודה -

  מהנדס המועצה.

 רמת דוד. תמכנו בכתב ובמשאבים במאבק בהקמת שדה התעופה ב -

קידמנו שקיפות, מעורבות תושבים, שיתוף קהילה ופתיחת כלל הישיבות, הפרוטוקולים ותהליכי  -

 קבלת ההחלטות לציבור התושבים. 

 היו אלו חמש שנים של עשייה משמעותית ורבה -

מערכת בריאה,  –ולקראת סיום כהונתנו כחברי הועד המקומי אנו שמחים להעביר לחברי הועד הבאים 

 עשירה בתכנים, שקופה, מאוזנת תקציבית ותוססת. 
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